

《单词百科:Azumi是什么意思?Azumi怎么发音?Azumi的解释和用法》

英语单词Azumi是什么意思?Azumi怎么读?Azumi怎么发音?简答网为您整理了Azumi的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



Azumi的意思

1、大臣安住淳;少女杀手阿墨;少女百人斩;百人斩少女;安积

Azumi的双语例句

1、 Separately, Finance Minister Jun Azumi said he hadn't decided whether to extend the expansion of a currency-swap agreement with South Korea.

另一方面，日本财务大臣安住淳（Jun Azumi）说，他尚未决定是否延长扩大日韩货币互换协议规模的措施。

2、 Finance minister Jun Azumi also called for calm in dealing with the dispute and stressed that tensions over the islands should not derail economic co-operation.

日本财务大臣安住淳 (jun azumi) 也呼吁冷静处理争端，并强调称，围绕钓鱼岛的紧张局势不应让经济合作脱轨。

3、On Friday, Mr. Azumi signaled that Japan might let the expansion of the currency swap expire at the end of October.

安住淳上周五暗示，日本可能会让日韩两国间的货币互换协议规模扩大措施在10月底到期后不再续延。

4、Azumi was being asked about Japan's possible contribution to European efforts to stem its sovereign debt and banking crisis.

这番话的背景是他被问及日本可能如何协助欧洲遏制其主权债务及银行业危机。

5、Jun Azumi, Japanese finance minister, arguing that the continued rise in the yen had been speculative and did not reflect the fundamentals of the economy.

日本财务大臣安住淳 (Jun Azumi) 认为，日元的持续升值属于投机性的，并未反映经济基本面。

6、After the meeting, Finance Minister Jun Azumi said a decision has yet to be made on whether to extend a currency-swap agreement with South Korea.

会议结束后，日本财务大臣安住淳 (Jun Azumi) 说，日本政府尚未决定是否延长韩日两国间的一项货币互换协议。

7、Tiefling: my name is azumi.

泰夫林人：我的名字叫做阿祖弥。

8、We agreed that Japan and China will co-operate so as to be able to common action in response to an IMF request, said Mr Azumi.

我们同意，日中将展开合作，以便针对IMF的请求采取共同行动，安住淳表示。

9、'A stable Europe will be in the interest of our nation. From that standpoint, we will take necessary measures in a timely fashion,' Mr. Azumi told a parliamentary debate.

安住淳在日本国会辩论上说，稳定的欧洲对我们国家有利。从这个角度，我们将适时采取必要的举措。

10、Nobody Knows--Azumi Zaima

无人知晓--阿祖弥·泽玛

11、Mr Azumi stressed that no decision had been made and the finance ministry declined to confirm the possible size of any Japanese investment in Chinese bonds.

安住淳强调，目前还没有做出任何决定。同时日本财务省拒绝证实日本投资中国债券的可能规模。

12、In an attempt to frighten traders from buying yen, Mr Azumi said he was prepared to keep going until he was "satisfied".

为了吓阻交易员购买日元，安住淳表示他已准备好采取进一步行动，直到收到“满意”效果为止。

13、Azumi, explain yourself! Why aren't they dead!

阿祖弥，请你解释一下！他们为什么没死！

14、'We are at the drawing board regarding what we will do about this agreement,' Mr. Azumi said.

安住淳说，有关日本政府将如何处理这项协议，我们目前还处于讨论阶段。

以上是简答网为您整理的Azumi怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于Azumi的

用法、Azumi的释义、Azumi的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Azumi>